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Agenda jaarvergadering S.V. de Valken donderdag 14 november 2023 
Aanvang: 19.30 uur 
 

1. Opening door voorzitter 
 

2. Verslag algemene ledenvergadering 18 november 2023 
 

3. Jaarverslag secretaris 
 

4. Jaarverslag commissie accommodatie 
 

5. Jaarverslag commissie jeugdvoetbal 
 

6. Jaarverslag commissie seniorenvoetbal/wedstrijdsecretariaat 
 

7. Jaarverslag commissie handbal 
 

8. Jaarrekening 2023-2024 
 

9.  Begroting 2024-2025 & contributies 
 

10.  Verslag kascommissie en benoeming kascommissie 
 

11.  Verkiezing bestuursleden 
 

12.  Rondvraag 
 

13.  Sluiting 



Opening door voorzitter 
 
Terwijl ik dit voorwoord aan het schrijven ben, wordt bekend dat Ed Kampstra is overleden. Naast dat 
hij voorzitter is geweest, was hij ook één onze vereniging grootste supporters, in de breedste zin van 
het woord. In Ed’s laatste jaren was naar De Valken gaan op zondag ook een sociaal uitje geworden, 
waar hij zijn vrienden tegenkwam en naar voetbal kon kijken. Ed zei dan vaak tegen mij, ik kijk de hele 
week uit naar zondagmiddag. Naast dat we primair een vereniging zijn om te sporten, is dit secundaire 
element ook erg belangrijk. Een plek in het dorp waar mensen samenkomen om naar sport te kijken 
en gezellig samen te zijn.  
 
We kunnen wel concluderen dat seizoen 2023-2024 over het algemeen een geslaagd seizoen was. 
Vanuit sportief oogpunt draaide de Handbaldames 1 lekker mee in de Hoofdklasse. Ze wisten verder 
te stunten in de beker door te winnen van tweede divisie team KSV en behaalden zelfs de regiofinale 
van de beker waarin ze helaas verloren van SEW. Aan het einde van het seizoen werd trainer Meinte 
Boersma vervangen door Anton Manfre. Ook bij de voetbal wist Valken 1 voor een stunt te zorgen 
door aan het einde van het seizoen de nacompetitie voor promotie naar de 3e klasse te winnen in een 
ongekend sterke finale. De selectie staat nog steeds onder de bezielende leiding van Remco Wachter 
en Gert Veld. Zonder anderen te kort te doen, hebben Remco en Gert de afgelopen jaren veel 
betekend voor in eerste instantie de jeugd en vervolgens de afgelopen jaren de selectie met alles daar 
omheen. Een compliment naar deze echte verenigingsmensen is daarom wel op zijn plaats.  
 
Vele vrijwilligers maakten het weer mogelijk om de club draaiende te houden. Binnen het bestuur is 
inmiddels voorzien in de opvolging van de oudgedienden in het bestuur zoals Timo Groot, Frank Hand 
en Ron Laan. Gelukkig blijven deze heren nog steeds sterk betrokken bij de club. Financieel gezien 
staat de club er goed voor. We zijn schuldenvrij en hebben een buffer. Als bestuur willen we 
conservatief financieel beleid blijven voeren. We hebben bij andere clubs gezien hoe snel het de 
andere kant op kan gaan wanneer er onvoorziene kostenposten ontstaan of wanneer er een nieuw 
initiatief is wat een forse investering vergt. Dat willen we ten alle tijden voorblijven. 
 
De aandacht van het bestuur gaat nog steeds uit naar het verder verfraaien van de accommodatie 
zoals de kantine en de hal naar de kleedkamers. Verder blijft het vrijwilligersbeleid een belangrijk 
aandachtspunt. We zijn gezegend bij onze vereniging met veel vrijwilligers, we moeten echter ook 
waarborgen dat dit in de toekomst zo blijft, want de vereniging kan alleen draaien op voldoende 
vrijwilligers. Verder gaan we weer proberen om rondom het A-veld sponsorborden te krijgen. Tenslotte 
blijft de jeugd een aandachtspunt. Aan de onderkant hebben we nog steeds een goede aanwas van 
nieuwe leden. Echter het behouden van de leden bij de oudere jeugd blijft lastig.  
 
Ik wil besluiten met iedereen die betrokken is bij onze mooie vereniging te bedanken voor de inzet en 
betrokkenheid. 
 
Siegfried Kok 
Voorzitter S.V. de Valken 



Verslag algemene ledenvergadering 18 november 2023 
 
Algemene Ledenvergadering SV De Valken – 18 november 2023 
Aanwezig van het bestuur: Siegfried Kok (voorzitter), Ron Laan (secretaris), Frank Hand 
penningmeester), Edwin Beemsterboer (commissie accommodatie) en Wendy Dekker (commissie 
handbal).  
 
Verder aanwezig: 7 leden/belangstellenden 
Afbericht: Ruud Kok, Joris Groot, Martine Groot, Angela Boots, Timo Groot 
 

1. Opening 

Voorzitter Siegfried Kok opent om 15.32 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er zijn 
helaas niet veel bezoekers, maar het is wel een gemêleerd gezelschap, zo stelt de voorzitter vast. In 
zijn introductie laat Siegfried Kok weten dat het bestuur met een volledige bezetting draait en dat het 
de club goed gaat. Het vinden van vrijwilligers op commissieniveau blijft een uitdaging, maar de 
maandagonderhoudsploeg bijvoorbeeld is sterk bezet en verdient met alle andere vrijwilligers een 
compliment. Het is trouwens een memorabel moment om op deze zaterdag te vergaderen, namelijk 
precies tien jaar na de zaterdag waarop  2013 het nieuwe clubgebouw werd geopend. 
 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Secretaris Ron Laan deelt mede dat er geen ingekomen stukken en mededelingen zijn.  
 

3. Verslag algemene ledenvergadering 4 november 2022 

De notulen van de Algemene Ledenvergadering van 4 november 2022 worden pagina voor pagina 
doorgelopen en ter vergadering goedgekeurd.  
 

4. Jaarverslag secretaris 

Secretaris Ron Laan loopt door het bestuurlijke jaar 2022-2023 heen.  
Het bestuur vergaderde afgelopen seizoen zeven keer en deed dat meestal in volledige bezetting. De 
aandachtspunten waren vooral operationele zaken. Ook wordt gewerkt aan een gedragsprotocol en 
dat is bijna gereed. Verder is het bestuur actief met het aantrekken van nieuwe bestuurders, zodat 
Frank Hand en Ron Laan die al zeer lange tijd in het bestuur zitten hun functie kunnen overdragen. 
Timo Groot deed dat al vorig seizoen en is tijdens de nieuwjaarsreceptie tot erelid benoemd. 
Ron Laan benoemt ook het belang van de deelname van De Valken aan de Gemeenschapsveiling en 
heeft de rol die hij daarbij vervult als coördinator overgedragen aan Koos Laan. Hij hoopt dat Koos 
Laan hierbij op hulp van anderen mag rekenen, zoals bij het ‘wijklopen’. De inkomsten van de 
Gemeenschapsveiling zijn inmiddels een belangrijke post op de begroting. 
Ten slotte bedankte de secretaris de vele vrijwilligers en trouwe sponsors. Helaas is Jaap Sjerps 
overleden. Verder is Martin Beemster na 25 jaar gestopt als webmaster. 
 

5. Jaarverslag commissie accommodatie 

Edwin Beemsterboer gaat in op de aandachtspunten van de accommodatie. Wat betreft de velden is 
dat vooral de komst van de tweede robotmaaier, waardoor alle velden voortaan met een robotmaaier 
worden gemaaid. Dat vraagt wat organisatie met betrekking tot het vrijmaken van de velden, maar 
vooralsnog loopt dat goed. In samenwerking met de Gemeente wordt binnenkort het hekwerk van het 
B-veld vernieuwd en ook de ballenvanger op het C-veld. Als het gaat om het gebouw zijn de 
energiekosten sterk opgelopen, wat natuurlijk een algemeen probleem is, maar helaas was ook een 
omvormer stuk waardoor we veel energieopbrengst van de zonnepanelen zijn misgelopen. Dat is nu 
wel weer hersteld. Verder wordt toegewerkt naar vervanging door LED-verlichting in het gebouw en 
zijn er nog wat andere onderhoudspunten de komende jaren. Bij de overdracht door Timo Groot was 
het motto ‘het is een prachtig gebouw, maar dat moeten we wel zo houden’ en daar doet Edwin 
Beemsterboer zijn uiterste best voor in samenwerking met diverse vrijwilligers. 
 

6.  Jaarverslag commissie jeugdvoetbal 
Siegfried Kok laat weten dat het op zichzelf wel goed loopt in de jeugdafdeling voetbal, ook wat betreft 
de aansturing op commissieniveau. Verkeerd gedrag van jeugdspelers is helaas zo nu en dan toch 
een aandachtspunt. Verder gaat het erom de juiste methode te vinden om de jeugdspelers voor 



langere termijn aan de club te verbinden bij de overgang naar de senioren. Met de leden wordt wat 
van gedachten gewisseld hierover. Vanuit de leden merkt Niels Timmer op dat het daarbij van belang 
is dat een trainer/coach van de oudste jeugd op dat punt goed samenwerkt met de seniorenselectie 
en de trainers/coaches daarvan. 
Frank Hand voegt toe dat het wel wat lastiger wordt jeugdscheidsrechters te vinden. 
 

7. Jaarverslag commissie seniorenvoetbal/wedstrijdsecretariaat 

Siegfried Kok benoemt de mooie oplossing die er gevonden is met de grote selectie van Valken 1, 2 
en 3, al is dat wel een hele klus voor de trainers Gert Feld en Remco Wachter. Verder is er een 
nieuwe team, Valken 5, dat hopelijk ook na dit seizoen op basis van het eerste jaar de zin heeft om 
door te voetballen. Ook noemt Siegfried Kok de door de veteranen gewonnen bekerfinale. Vanuit de 
zaal roept Jan Koster dat de veteranen daarmee ‘als een kind zo blij waren’. 
Frank Hand sluit hierop aan en meldt dat het goed zou zijn als er een ‘voetbalman’ vanuit het bestuur 
zich met het seniorenvoetbal/jeugdvoetbal zou kunnen bezig houden. Het is al heel lang geleden dat 
het zo werkt (destijds met Frank Meester), maar die opzet is wel het beste. Wat betreft 
scheidsrechters bij de senioren lukt het wel, maar het is wat kwetsbaar als er iemand niet kan of 
geblesseerd is. 
 

8. Jaarverslag commissie handbal 

Wendy Dekker gaat in op de afdeling handbal. Er was een kampioenschap dames 1 in de 
buitencompetitie en er belandden ook twee teams in bekerfinales. Bij de commissie is Nannette Singer 
gestopt en aangezien zij veel  deed, was het wel even wennen voor de handbalcommissie daarna. 
Gelukkig zijn Charmaine Boon en Corine Ruiter in de commissie gekomen. 
Afgelopen seizoen is er hulp geweest van Karin Burrekers en dat heeft goed uitgepakt bij het project 
‘Train de trainer’. Er is ook een nieuwe hoofdtrainer gekomen. Het doel is om het technisch beleid bij 
te stellen en scheidsrechters op te leiden. Verder is het mooi dat er een midweeks team bij gekomen 
is. Het Kok en Vriend toernooi is bovendien goed voor als ‘bindende factor’. Deze keer werd er 
volleybal gespeeld en dat zou zich ook goed lenen voor samenwerking met voetballeden, waardoor de 
verbinding nog wordt versterkt. 
 

9. Jaarrekening 2022-2023 

Penningmeester Frank Hand presenteerde de cijfers over het seizoen 2022-2023. In zijn vier jaar als 
penningmeester zijn er steeds ‘zwarte cijfers’ geschreven, maar een aantal zaken zet het resultaat 
inmiddels wel onder druk. Daarbij moet in ieder geval gekeken worden naar de marge bij de kantine-
inkomsten ten opzichte van de inkoop. Die marge is teruggelopen en zal moeten worden hersteld door 
prijsaanpassingen in de kantine, wat per 1 januari 2024 gaat gebeuren. 
De jaarrekening wordt met goedkeuring van de leden vastgesteld. 
 

10. Begroting 2023-2024 en contributies 

Frank Hand licht eveneens de begroting toe. Als altijd is hij bij de opstelling van de begroting enigszins 
conservatief te werk gegaan. De vinger moet wel aan de pols worden gehouden als het gaat om het 
bewaken en beheersen van de inkomsten en uitgaven. Verder zal in december 2023 voor de laatste 
keer uitloting van obligaties plaatsvinden, waarna SV De Valken geheel schuldenvrij is. Dat is toch wel 
bijzonder in de wetenschap dat er een prachtig nieuwe clubgebouw is neergezet en in gebruik 
genomen tien jaar geleden. 
 
De begroting en de aanpassing van de contributies worden met goedkeuring van de leden 
vastgesteld. 
 

11. Verslag kascommissie en benoeming kascommissie 

De kascommissie bestaat uit Tom Besseling en Simone Hand, die beiden niet aanwezig konden zijn 
op de vergadering maar op schrift een verklaring hebben overhandigd dat de cijfers zijn beoordeeld en 
een getrouw beeld geven over het resultaat van het seizoen en vermogen per 30 juni 2023. Op basis 
hiervan wordt het voorstel gedaan om de penningmeester, en met hem het bestuur, decharge te 
verlenen voor het gevoerde financieel beleid voer het genoemde boekjaar. Dit voorstel wordt door de 
leden overgenomen. 
 



Het bestuur gaat buiten de vergadering om op zoek naar nieuwe leden voor de kascommissie.  
 

12. Verkiezing bestuursleden 

Siegfried Kok benoemt in zijn inleiding op de verkiezing dat Ron Laan stopt als secretaris na dit vele 
jaren te hebben gedaan en in die periode een belangrijke bijdrage aan de ontwikkeling van de club 
heeft geleverd, zoals bij de realisatie van het clubgebouw en het handbalveld bij de kantine. Ron Laan 
zal de rest van het seizoen nog wel bestuurslid blijven met als aandachtspunt ‘sponsorzaken’ en dat 
geeft ook de kans om de nieuwe secretaris goed op te vangen in het bestuur.  
De nieuwe secretaris wordt Simone Hand, die nog jong is, maar al veel  relevante ervaring heeft bij de 
club door onder andere haar inzet bij de terreindienst op zaterdag, de kantine dienst en op het 
trainingsveld. Simone Hand kon helaas de vergadering niet bijwonen, maar ze wordt wel met applaus 
benoemd. 
 
Frank Hand zal als penningmeester naar verwachting nog tijdens het lopende seizoen worden 
vervangen en zal dan het bestuur verlaten, zoals in feite altijd al de bedoeling was toen hij het 
penningmeesterschap ‘ad interim’ ging doen, maar die periode is inmiddels ook alweer vier jaar. 
Hierdoor zullen Frank en Simone Hand als vader en dochter vervolgens niet samen in het bestuur 
zitten en zelf willen ze dat ook op die manier.  
Na uittreding zullen Frank Hand en Ron Laan overigens betrokken blijven als vrijwilliger en zo voor de 
club behouden blijven. 
 
Vanwege het belang van de continuïteit is Wendy Dekker als bestuurslid namens de afdeling handbal 
bereid gevonden toch nog wat langer in het bestuur door te gaan, terwijl ze eerder had aangegeven te 
zullen stoppen. Het bestuur heeft er veel waardering voor dat Wendy Dekker hierbij haar clubhart laat 
spreken en ziet uit naar de verdere samenwerking. 
 
Zo worden Ron Laan en Wendy Dekker allebei voor de duur van één jaar benoemd, te weten tot en 
met het seizoen 2023-2024. Simone Hand wordt gekozen voor drie jaar in de functie van secretaris. 
Ron Laan ontving een cadeaupakket ter gelegenheid van zijn aftreden als secretaris. In zijn 
dankwoord liet de zojuist afgetreden secretaris weten dat hij het met veel plezier heeft gedaan in de 
periode 1996-1999 onder voorzitterschap van Piet Boon (die als erelid op de vergadering aanwezig is 
en met wie al een belangrijke schuldensanering gerealiseerd kon worden) en daarna in de periode 
2008-2023 met Frank Hand en later Siegfried Kok als voorzitter. Er zijn prachtige dingen bereikt bij de 
binnenkort geheel schuldenvrije club en door de enthousiaste en gezellige samenwerking met de 
bestuursleden en andere vrijwilligers is het zeer de moeite waard geweest. Ron Laan heet zijn 
opvolgster Simone Hand van harte welkom en ziet in haar iemand die in haar bestuurlijke rol De 
Valken ook goed van dienst kan zijn. Ron Laan vindt het belangrijk dat de nieuwe generatie het 
bestuur gaat vormen en zal zelf zich nog enige tijd inzetten voor met name de sponsorzaken. 
 

13. Rondvraag 

Jan Koster vraagt (nogmaals) aandacht voor wat meer clubuitstraling in de kleedkamercorridor.  
Piet Boon memoreert dat Ed Kampstra helaas ernstig ziek is, wat nog niet iedereen ter vergadering 
bekend was. 
Siegfried Kok laat weten dat hij gevorderd is met het onderzoek naar de eventuele verzekering voor 
vrijwilligers met wie tijdens hun werkzaamheden voor de club iets zou kunnen gebeuren. 
 

14. Sluiting 

Om 17.00 sluit voorzitter Siegfried Kok de ondanks de geringe deelname van leden nuttige en 
constructief verlopen vergadering, waarna aan de bar nog even gezellig wordt nagepraat. 

 



Jaarverslag secretaris 2023-2024 
 
Het seizoen 2023-2024 is inmiddels afgelopen en zoals ieder jaar willen we als bestuur terugblikken 
op de hoogtepunten, uitdagingen en ontwikkelingen binnen onze vereniging. Dit jaar kende enkele 
bijzondere momenten, niet alleen in sportieve zin maar ook binnen het bestuur.  
 
Tijdens de jaarvergadering van het seizoen 2022-2023, gehouden op 18 november 2023, was al 
aangegeven dat het bestuur achter de schermen bezig was met de opvolging van secretaris Ron Laan 
en penningmeester Frank Hand. Tijdens diezelfde jaarvergadering is Simone Hand benoemd als 
opvolger van Ron Laan. Tijdens de nieuwjaarsreceptie is Tjeerd Zuurbier aangekondigd als opvolger 
van Frank Hand voor het penningmeesterschap. Hiermee zijn de openstaande vacatures binnen het 
bestuur van De Valken ingevuld, hetgeen een nieuwe impuls en jong elan aan het bestuur geeft.  
 
Ron Laan die als secretaris in de periode 1996-1999 en 2008-2023 een belangrijke rol heeft gespeeld 
in het bestuur heeft in het seizoen 2023-2024 nog aan de bestuursvergaderingen deelgenomen om de 
overgang te ondersteunen. Hoewel Ron afscheid neemt als bestuurslid, blijft Ron actief binnen de 
club, onder andere in de sponsorcommissie en als gastheer bij de wedstrijden van Valken 1. Op 29 
september 2024 is er feestelijk afscheid genomen van Ron als bestuurslid, en als blijk van waardering 
voor zijn jarenlange inzet is hij, in aanwezigheid van zijn gezin, familie en vrienden, benoemd tot erelid 
van De Valken. De club spreekt haar grote dank uit richting Ron voor alles wat jij hebt betekend en 
nog steeds betekent voor De Valken.   
 
Frank heeft in januari 2024 zijn laatste bestuursvergadering bijgewoond, waarmee hij een 
indrukwekkende bestuurscarrière van bijna drie decennia bij SV de Valken heeft afgerond. Sinds 1995 
maakte Frank deel uit van het bestuur, en na zijn periode als voorzitter is hij geëerd met het 
erelidmaatschap van de club. Hoewel hij zijn bestuursfunctie heeft neergelegd, blijft Frank actief 
betrokken bij de club als speler van de Veteranen, wedstrijdsecretaris seniorenvoetbal, 
(jeugd)scheidsrechter en op andere vlakken. De club spreekt haar waardering uit voor alles wat Frank 
heeft betekend en nog steeds betekent voor de club.  
 
Het bestuur heeft gedurende het seizoen 2023-2024 zeven keer vergaderd. De bestuurders zijn: 
Siegfried Kok (voorzitter), Edwin Beemsterboer (commissie accommodatie), Simone Hand 
(secretaris), Tjeerd Zuurbier (penningmeester, vanaf januari 2024) en Wendy Dekker 
(handbalcommissie). Zoals reeds opgemerkt heeft Ron Laan de bestuursvergaderingen gedurende 
het seizoen 2023-2024 bijgewoond om de overgang te ondersteunen. Ron nam deel aan deze 
vergaderingen in zijn rol als lid van de commissie sponsorzaken.  
 
De termijn van Wendy loopt officieel af na het seizoen 2023-2024. Zij heeft echter aangegeven haar 
termijn met nog één jaar te willen verlengen.  
 
Gedurende het seizoen 2023-2024 zijn er verschillende sportieve successen behaald door diverse 
handbal- en voetbalteams van S.V. De Valken. De heren van Valken 1 zijn gepromoveerd naar de 
derde klasse, wat een mooie mijlpaal is voor de club. Daarnaast hebben de dames van Valken 1 de 
regiofinale bereikt en zich weten te handhaven in de hoofdklasse in de zaal. Deze prestaties zijn een 
getuigenis van de inzet en het talent van alle spelers en trainers binnen de vereniging. Ook de 
jeugdteams van zowel handbal als voetbal hebben kampioenschappen en andere mooie resultaten 
behaald. 
 
Daarnaast hebben we positief nieuws over onze hoofdtrainers van de voetbal en de handbal: Gert 
Feldt en Remco Wachter blijven aan als hoofdtrainer van Valken 1 voor het seizoen 2024-2025. Voor 
de dames van Valken 1 zijn we verheugd om te vermelden dat Anton Manfre, Meinte Boersma vanaf 
het seizoen 2024-2025 zal opvolgen. We willen Meinte bedanken voor zijn inzet en zijn overtuigd dat 
Anton een goede opvolger is die de dames van Valken 1 verder kan helpen in hun ontwikkeling. 
 
De opkomst tijdens de jaarvergadering 2023 was matig. Ondanks de beperkte opkomst benadrukt het 
bestuur dat het houden van een ledenvergadering een verplichting is volgens de statuten van de 
vereniging. De algemene ledenvergadering biedt een belangrijk platform voor transparantie, inspraak 
en betrokkenheid van de leden bij het beleid en de koers van de club.  
 



Na de strategische overname in juni 2022 heeft Polytechniek op 1 juli 2024 officieel haar naam 
gewijzigd in Schadenberg Installatietechniek. Deze belangrijke naamswijziging ging gepaard met een 
vernieuwing en uitbreiding van het sponsorcontract met de jeugdteams van SV De Valken, dat nu 
doorloopt tot 2028. Als onderdeel hiervan zijn alle shirts van de jeugdteams vernieuwd en voorzien 
van de nieuwe naam van de jeugdhoofdsponsor.  
 
De accommodatie van De Valken ziet er nog steeds goed uit en blijft een aantrekkelijke plek voor 
sporters en bezoekers. Recentelijk zijn de scheuren in het handbalveld hersteld, wat de 
speelomstandigheden aanzienlijk verbetert.  
 
De Gemeenschapsveiling heeft een recordbedrag voor De Valken opgeleverd. Een speciale dank 
gaat uit naar Koos Laan, die deze keer als coördinator en wijkloper namens SV De Valken heeft 
gefungeerd. Samen met zijn medewijklopers, Irene Lakeman, Carola Vriend en Elly Sjerps, hebben zij 
een belangrijke rol gespeeld in het ondersteunen van de club. Ook willen we de kopers van de kavels 
bedanken voor hun steun aan SV De Valken door de verkregen muntjes. 
 
Veel dank aan alle vrijwilligers die zich gedurende het seizoen 2023-2024 hebben ingezet voor SV De 
Valken. We waarderen alles wat jullie doen en zijn trots op de betrokkenheid binnen onze vereniging! 
De Valken is dankbaar voor de blijvende steun van een trouw sponsorbestand dat de club blijft 
ondersteunen. Na zijn aftreden als secretaris heeft Ron Laan de commissie sponsorzaken op zich 
genomen, en hij kan nog wat extra mensen gebruiken om het team te versterken. De recent gehouden 
sponsoravond was een groot succes. Met sprekers Marjolein Gobes (arbeidsrechtadvocaat) en Ron 
Offerman (businesscoach MKB met expertise op HR-gebied) werd het een leerzame en inspirerende 
avond voor alle aanwezigen. 
 
Hierbij presenteren we het bestuurlijk verslag over het seizoen 2023-2024. De club heeft in zowel 
financieel als sportief opzicht goed gepresteerd gedurende het seizoen 2023-2024. Dit biedt een 
positief vooruitzicht  voor het seizoen 2024-2025. 
 
Simone Hand 
Secretaris S.V. de Valken 
 
 
 



Jaarverslag commissie accommodatie 
 

Het is alweer 2 jaar geleden dat ik de werkzaamheden van de accommodatie heb mogen overnemen. 
We hebben in deze 2 jaar al veel werkzaamheden verricht, maar er moeten de komende jaren nog 
veel zaken worden geregeld om onze mooie accommodatie up to date te houden.  

Gelukkig worden we als vereniging geweldig ondersteund door de maandagochtend ploeg. De 
maandagochtend ploeg zorgt er iedere week weer voor dat het complex en alle velden er erg netje 
uitzien. Alle velden worden maandag ochtend onderhouden, de kantine en kleedkamers worden 
opgeruimd, de lijnen van de velden worden getrokken, de robotmaaiers worden onderhouden, rondom 
de robotmaaiers is er straatwerk aangebracht, doelen worden onderhouden en voorzien van nieuwe 
netten en tal van andere werkzaamheden worden iedere week verricht. Ik wil hierbij dan ook de hele 
maandagochtend ploeg bedanken voor hun enorme inzet en betrokkenheid bij de vereniging.  

Om de velden netjes te maaien worden we al een tijd ondersteund door de robot maaier die het A en 
C veld maait en de kwaliteit van de velden verhoogd. Sinds een jaar zijn wij ook in het bezit van een 
tweede maaier die het B-veld en het trainingsveld onderhoud. We waren in het begin bang dat we op 
het trainingsveld in de problemen zouden komen door materialen die op het veld zouden blijven 
liggen. We hebben de trainers en begeleiders via de app maar ook persoonlijk geïnformeerd om de 
spullen van het veld te halen en de doelen terug te plaatsen op de daarvoor bestemde betonplaten. 
Om het maaien van het trainingsveld tot een succes te maken hebben wij de hulp van alle trainers en 
coaches hard nodig en tot nu toe hebben ze ons ze ons prima ondersteund.  

Na veel overleg heeft de gemeente het afgelopen jaar ook al hun achterstallige werkzaamheden 
uitgevoerd om het terrein te laten opknappen. De hekken rondom het B-veld zijn volledig vernieuwd. 
De ballenvangers achter beide doelen op het C-veld zijn vervangen. De overhangende takken van de 
bomen rondom het A, B, C en trainingsveld zijn gesnoeid en de scheuren van het handbalveld zijn 
behandeld en dichtgezet.  

In het clubgebouw zijn er dit jaar ook veel werkzaamheden uitgevoerd. Zoals ik vorig jaar al had 
aangegeven waren de energie prijzen enorm opgelopen door de oorlog in Oekraïne wat ons als 
vereniging veel geld heeft gekost. Doordat we de installatie anders hebben ingesteld, hebben we 
energie bespaart. Daarnaast zijn de energieprijzen ook weer gedaald en tevens konden we het 
afgelopen jaar weer beschikken over 2 omvormers voor de zonnepanelen. Dit alles heeft ervoor 
gezorgd dat de energie rekening is gehalveerd ten opzichte van het vorige jaar. Maar de energie 
markt veranderd snel waardoor we nu te maken krijgen met terugleverkosten. Dit kost ons nu al geld 
waardoor we waarschijnlijk moeten veranderen van leverancier. Daarnaast moeten we onderzoeken 
of er andere oplossingen zijn voor het stroomgebruik.  

Dit jaar hebben we een scoop 12 onderzoek laten uitvoeren. Dit betreft een onderzoek van onze 
accommodatie in combinatie met gebruik zonnepanelen die wij bij onze verzekering moeten indienen. 
Aan de hand van het rapport heeft Zonzo de installatie aangepast aan de huidige normen. Vorig jaar 
heb ik aangegeven dat we alle verlichting willen vervangen naar LED verlichting. We hebben bij 
diverse partijen subsidie aangevraagd en reeds ontvangen. Het is de doelstelling om deze 
werkzaamheden dan ook zo snel mogelijk te laten uitvoeren.  

Naast de grotere werken zijn er ook diverse kleine werken uitgevoerd zoals, dakdoorvoeren maken 
nabij de koelinstallatie van de koelcel om natuurlijk te ventileren, diverse lekkages op het dak zijn 
verholpen, alle brandblusmiddelen zijn vervangen en de AED is voorzien van nieuwe batterijen en er 
is een onderhoudscontract afgesloten.  

Voor het komende jaar wil ik de warmtepomp gaan aanpakken. Deze pomp valt vaak uit waardoor de 
kantine en kleedkamers geen warmte krijgen en daarnaast zijn we veel geld kwijt aan reparatie 
kosten. Tevens wil ik onderzoeken of we het ventilatie systeem kunnen aanpassen om de 
temperaturen in de kantine beter te reguleren.  



We hebben dit jaar weer veel werkzaamheden verricht, maar er moet de komende jaren nog veel 
gebeuren om onze accommodatie netjes en up to date te houden.  

Edwin Beemsterboer 
Accommodatie beheerder S.V. de Valken  



Jaarverslag commissie jeugdvoetbal 
 
Jaarverslag van de commissie jeugdvoetbal zal mondeling tijdens de jaarvergadering worden 
toegelicht.  



Jaarverslag commissie handbal 

Korte terugblik :  

We kijken terug op een goed seizoen, waarbij we aan onze doelen hebben kunnen werken. 
Scheidsrechters zijn opgeleid , trainers hebben bijscholing genoten en we hebben inkomst 
gegenereerd door bijvoorbeeld loterij en balsponsoren om de dure zaalhuur kosten toch wat te kunnen 
drukken. Ook het bereiken van de regio finale van DS1 in de landelijke beker heeft daaraan financieel 
bijgedragen. Naast dat dit financieel een extraatje op leverde gaf dit vooral een boost in de gehele 
club , een prachtige prestatie door onze dames en begeleiding. Zij zijn dit beker seizoen wederom 

goed begonnen. Dit schrijvende spelen zij komende week tegen DS1 VVW welke in de 2
e 

divisie 
uitkomen. Een mooie uitdaging.  

We starten dit jaar met een nieuwe hoofdtrainer Meinte Boersma. Door persoonlijke omstandigheden, 
was de seizoen start stroef. Richting einde seizoen zijn we met elkaar tot de conclusie gekomen niet 
verder te gaan met elkaar. Waarna we op zoek zijn gegaan naar een nieuwe hoofdtrainer. Te weten 
Antonino Manfre.  

Einde seizoen sluiten we altijd af met een coach en trainer avond, waarbij we alle trainers en coachen 
bedanken voor de inzet en evalueren we het seizoen. 
Dit jaar hebben we Linda Wagemans en Marcel de Wit na jaren lange inzet voor coaching en training 
extra bedankt voor hun inzet. Zij zijn beiden lange tijd betrokken geweest bij de club en daar zijn we 
hen ontzettend dankbaar voor.  

Leden aantal: sept 2023 eindigen we met zo’n 155 leden.  

Teams seizoen  

We starten het seizoen met 12 teams te weten:  
1 dames midweeks 
2 dames senioren 
2 A jeugd  
1 B jeugd 
1 C jeugd 
1 D jeugd 
2 E jeugd 
2 F jeugd na de kerst een 3de f team  

Alle teams zijn afgelopen jaar voorzien geweest van vaste trainers met een assistent daarbij waar 
nodig.  

Jaarlijkse werkzaamheden door leden of ouders van leden:  

Een vereniging kan niet zonder vrijwilligers, in deze drukke tijd zijn die soms lastig te vinden. We zijn 
dan ook trots op onze vrijwilligers en op onze vereniging waarbinnen we zoveel mensen hebben die 
soms wekelijks hun steentje bijdragen om de  

Teams hebben bij onze vereniging een vaste taak we proberen ieder team een aantal taken te geven 
en dit eerlijk te verdelen.  

Activiteiten Toernooien/ evenementen:  

Afgelopen jaar is er een kok en vriend toernooi geweest voor de jeugd dit is goed en leuk verlopen 
met een bingo aan het einde. Voor de volwassen was er een introductie toernooi met de nieuwjaar 
wedstrijden. Deze was ook goed bezocht. Met daarna ene leuke afsluiting op de nieuwjaarsborrel.  



We zijn met de club met de bus naar een wedstrijd geweest van Houten eredivisie bij onze oud trainer 
Diego. Dit was een gezellig uitje. Waarbij ook onze jeugd mocht oplopen.  

Tevens heeft onze e jeugd heeft een keer opgelopen bij een wedstijd van SEW eredivisie.  

Doelen komend seizoen:  

• Technisch beleid bijstellen  

• Scheidrechters opleiden vereniging scheidsrechter en jeugd scheidsrechter  

• Bijscholingen trainers en scheidsrechters  

• Extra inkomsten genereren om o.a verhoogde zaalhuur te bekostigen.  

• Organiseren activiteiten voor leden  

Wendy Dekker  
Commissie handbal S.V. de Valken 



Jaarverslag commissie seniorenvoetbal / wedstrijdsecretariaat 
 
Jaarverslag van de commissie seniorenvoetbal / wedstrijdsecretariaat zal mondeling tijdens de 
jaarvergadering worden toegelicht.  
 
 



Jaarrekening 2023-2024 
 
Zie bijlage 1.  



Begroting 2024-2025 & contributies 
 
Zie bijlage 2.  
 

 



Verslag kascommissie en benoeming kascommissie 
 
Jaarverslag zal mondeling tijdens de jaarvergadering worden toegelicht.  
 



Verkiezing bestuursleden 
 
Rooster verkiezing bestuursleden (bestuursperiode 3 jaar) 
 
Siegfried Kok   Verkozen op: 4 november 2022 
Edwin Beemsterboer    4 november 2022 
Wendy Dekker-Boots    18 november 2023 
Simone Hand     18 november 2023 
 
Verkiezing 
 
Nieuw bestuurslid 
 
Tjeerd Zuurbier 
 
Het bestuur is verheugd dat Tjeerd Zuurbier bereid is gevonden toe te treden tot het bestuur. Tjeerd 
kent de vereniging goed, speelt al jaren in Valken 4 en heeft door zijn werk bij Dalmulder & Partners 
ruime ervaring met boekhouding en financiële dienstverlening. Sinds november 2023 woont Tjeerd de 
bestuursvergaderingen bij, en het bestuur is overtuigd dat Tjeerd over de juiste kwaliteiten beschikt 
om de vereniging op bestuursniveau te ondersteunen.  
 
Tjeerd stelt zich verkiesbaar als penningmeester en zal in die rol Frank Hand opvolgen. Frank Hand 
zal aftreden als bestuurslid.  
 
Aftredend en herkiesbaar 
 
Wendy Dekker-Boots is aftredend en herkiesbaar voor 1 jaar.  
 
Vijf leden kunnen uiterlijk 9 november 2024 hun tegenkandidaat bekend maken bij de algemeen 
secretaris, voorzien van een handtekening.  
  
 
 


